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Z Á P I S  č. 1/2024 
 

z jednání Komise místní části Mladcová  
konaného dne 28. 2. 2024 v 17:30 hod. v budově hasič. zbrojnice 

 
 
Přítomni: p. Baklíková, p. Belhová, p. Dlabač, p. Kattauer, p. Kopečková, p. Krobathová,  

p. Machač, p. Pospíšil, p. O. Struška, p. Struška, p. Strušková (tajemnice KMČ) 
 
Omluveni: p. Gabriel 
                  Ing. Jaroš (jm. čl. ZMZ), MUDr. Konečný (jm. čl. ZMZ) 
Hosté: p. Somberg (OD) 
 

 

Program: 
 

1. Úvod  
2. Kontrola úkolů ze zápisů z minulých setkání 

3. Různé 
4. Závěr 

 

1. Úvod 
 
Přivítání členů komise a hostů. 
Byla přítomna nadpoloviční většina členů komise, komise byla usnášeníschopná.  
 
Komise byla seznámena s Prioritami na rok 2024 a souhlasí s počtem 10 členů: 

 Rekonstrukce MK, ul. Stráně – II. etapa - souhlasí s uvolněním částky 900 000 Kč na 
zpracování PD 

 Oprava zpevněných ploch v ul. F. Bartoše/ U Hřiště - souhlasí s uvolněním částky 
2 750 000 Kč 

 Odvodňovací žlaby z ul. Návesní na ul. Úlehla a Hořejší - akce se nebude realizovat, 
komise souhlasí s přesunem finanční částky 540 000 Kč do rezervy 

 Nové herní prvky - komise souhlasí s uvolněním částky 150 000 Kč  
 Údržba zeleně v místní části - komise souhlasí s uvolněním částky 50 000 Kč 
 Komise vyčleňuje částku 50 000 Kč na akci Mladcovská Hoblovačka 

 
 

2. Kontrola úkolů ze zápisů z minulých setkání 
 

 Z důvodu stanovení rekonstrukce MK, ul. Stráně – II. etapy jako prioritní akce MČ, 
bude žádat KMČ Odbor dopravy, o zpracování PD. Výpověď k užívání pozemku byla 
schválena RMZ. Komise chce požádat Odbor majetkové správy o kopii smlouvy. P. 
Strušková požádala p. Husákovou o kopii, ale dodatek nebyl ještě uzavřen. Čeká se. 
 

 Parkoviště U Hřiště - čeká se na přeložky energii firmy ED. G. a přeložku veřejného 
osvětlení, které zajišťují Technické služby. Předpokládaná realizace v roce 2024. 
Čeká se na přeložky VO. 

 

 Vybudování chodníku na ul. Kalinová. Dokončuje se PD a stavební povolení. 
Plánovaná realizace v roce 2024 
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 Oprava havarijního stavu povrchu hřiště - realizace byla ukončena. P. Struška zaslal 
na oddělení technické podpory SMZ připomínky k povrchu víceúčelového hřiště, který 
je při mokrém počasí kluzký a hrozí nebezpečí úrazu. Řeší se možnost speciálního 
nástřiku, který by měl částečně problém vyřešit. 
Komise je nespokojená s realizací, protože se zde nepřidaly žádné nové prvky. Pan 
Struška řeší s paní Královou. Po dohodě s p. Královou se v letošním roce přidají nové 
herní prvky, které zafinancuje komise. Cena za doplnění těchto prvků je 150 000 Kč. 
Komise schválila tuto částku a bude zahrnuto do priorit na rok 2024. Během měsíce 
března – dubna by měla proběhnout realizace nových herních prvků. 

 

 Komise se dohodla ohledně priority Rekonstrukce MK, ul. Stráně II. etapa. V příštím 
roce komise zažádá odbor dopravy o vypracování PD. Komise se dohodla a 
souhlasí s uvolněním částky 900 000 Kč na PD Stráně. 
 

 Zkusit zažádat o značku Zákaz zastavení na ul. U Hřiště u kapličky z důvodu 
parkování aut a vzniku nebezpečí u hlavní komunikace. P. Strušková předala podnět 
p. Ptáčkovi, který předloží návrh příslušným složkám. Čeká se. 
 

 Oprava opěrné zídky Návesní – Stráně - Čeká se na přeložky VO. Jakmile bude 
hotovo proběhne soutěž a mělo by se začít realizovat nejpozději srpen-září. 
 

3. Různé 
 

Z jednání komise vzešlo několik úkolů a závěrů – shrnutí v násl. odrážkách: 
 

 Komise se vyjadřovala k záměru pozemku č.e.: 46/2024, č.j. MMZL 032024/2024. 
Komise místní části Mladcová se záměrem nesouhlasí. Daný pozemek je jediný v 
okolí, který je majetkem města Zlína a přichází tedy jako jediný v úvahu pro 
případnou stavbu nové zastávky MHD se zálivem. Stávající zastávka MHD je 
vybudovaná na soukromém pozemku a navíc neodpovídá současným předpisům, 
protože zasahuje do krajské komunikace. Pokud by majitel pozemku, kde se stávající 
zastávka nachází zrušil souhlas k užívání, přišli bychom výpůjčkou pozemku p. č. 720 
a p. č. 602/3 o poslední místo, kde by bylo možno zastávku zřídit. 
 

 Členem komise bylo navrhnuto umístění odpadkového koše k lavičkám na novém 
chodníku ke hřbitovu ul. Vinohrádek - p. Strušková zadá p. Moravcovi. 
 

 Členové komise si přejí zpevnit okraje a vysypat štěrkem komunikaci na ul. Stráně – 
p. Strušková zjistí možnosti.  
 

 P. Strušková měla schůzka s p. Ptáčkem (OD), p. Korvasem (MP) ohledně parkování 
aut u MŠ, u hasičské zbrojnice a na konečné zastávce MHD. Budou se hledat řešení.  
 

4. Závěr 

 
Příští jednání KMČ proběhne v úterý  23. 4. 2024 v 17:00 hod. v budově hasičské zbrojnice. 

 
 
Zapsala: K. Strušková, tajemnice KMČ Mladcová 
Ověřil: J. Struška, předseda KMČ Mladcová  

 
Ve Zlíně, dne 4. 3. 2024 

 


